
 

 

 
SMILTENES NOVADA PAŠVALDĪBAS DOME 
Reģ. Nr.90009067337, Dārza iela 3, Smiltene, Smiltenes novads, LV-4729 

tālr.: 64774844, e-pasts: pasts@smiltenesnovads.lv 

 

Sociālo un medicīnas jautājumu pastāvīgās komitejas sēdes 

PROTOKOLS 

 

2023. gada 23. maijs Nr. 2023-SMJ-5  

 

Norises vieta: Dārza ielā 3, Smiltenē 

Plkst. 9.00 
Sēde atklāta 9.06 
 

Sēdi vada Komitejas priekšsēdētāja Astrīda Harju 

Sēdi protokolē Kancelejas un personāla nodaļas sekretāre Valda Pētersone 
Sēdes gaita tiek ierakstīta audio formātā. 
 

Piedalās deputāti: 

Gita Mūrniece, Andris Abrāmovs, Ervins Labanovskis 

 

Piedalās deputāti attālināti: 

Mārtiņš Vīgants 

 

Nepiedalās deputāti: 

Dainis Aļeksējevs, Ainārs Mežulis - aizņemts pamatdarbā 
 

Citi deputāti:  

Inga Ērgle, Edgars Avotiņš 
 

Piedalās darbinieki:  

Izpilddirektors Andris Lapiņš, Juridiskās nodaļas juriste Santa Brūvere, Sociālā dienesta 

vadītāja Inta Siliņa                    
 

DARBA KĀRTĪBA 

1. Par darba kārtību 

 Ziņo Astrīda Harju  

 2. Informācija par projekta virzību "Smiltenes Sarkanā Krusta slimnīca" 

 Ziņo Didzis Lūkins, Eva Kazeka  

 3. Saistošo noteikumu “Par maznodrošinātas mājsaimniecības ienākumu slieksni 

Smiltenes novadā”” projekta apstiprināšana un saistošo noteikumu izdošana 

 Ziņo Inta Siliņa  

 4. Tikšanās ar Smiltenes novada darbojošām biedrībām un nodibinājumiem 

 Ziņo Inta Siliņa  

 5. Aktuālās  informācijas 

 Ziņo Astrīda Harju, Inta Siliņa  
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1. Par darba kārtību 

 Ziņo Astrīda Harju 

 

A. Harju aicina deputātus apstiprināt sagatavoto komitejas sēdes darba kārtību. 
 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm “Par” (Andris Abrāmovs, Astrīda Harju, Gita Mūrniece, Ervins 

Labanovskis, Mārtiņš Vīgants) "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 
 

Komiteja nolemj: Apstiprināt Sociālo un veselības jautājumu pastāvīgās komitejas sēdes darba 

kārtību. 

 

 2. Informācija par projekta virzību "Smiltenes Sarkanā Krusta slimnīca" 

 Ziņo Eva Kazeka 

 

E. Kazeka ziņo par  projekta virzību.  

Diskusijas starp E. Labanovski, G. Mūrnieci un E. Kazeku par vietu samazināšanu. 

 

 3. Saistošo noteikumu “Par maznodrošinātas mājsaimniecības ienākumu slieksni 

Smiltenes novadā” projekta apstiprināšana un saistošo noteikumu izdošana 

 Ziņo Inta Siliņa 

 

Vienojas saglabāt esošo ienākumu slieksni piemērojot attiecīgos procentus.  

 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm “Par” (Andris Abrāmovs, Astrīda Harju, Gita Mūrniece, Ervins 

Labanovskis, Mārtiņš Vīgants) "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Komiteja nolemj: lēmuma projektu virzīt publiskai apspriešanai. 

Sagatavotājam jāprecizē procentu likme, redakcija pieņemta zināšanai.  

 

4. Tikšanās ar Smiltenes novada darbojošām biedrībām un nodibinājumiem 

 Ziņo Inta Siliņa 

 

Arvīds Kaupe no Politiski represēto apvienības. 

Organizācijas mērķis ir saglabāt vēsturiskos notikumus.  

Apvienība organizē dažādus pasākumus, braucienus un piedalās konferencēs.  

E.Labanovskis jautā, vai organizācija ir apmeklējusi Smiltenes novada izglītības iestādes. 

A.Kaupe apgalvo, ka Izglītības pārvalde aizvien mazāk iesaistās. Blomes pagasta skolu 

apmeklē katru gadu. Viesojušies arī Smiltenes tehnikumā un vidusskolā. Piedalījušies 

pasākumos kopā ar skolēniem no dažādām Latvijas vietām. 

G.Mūrniece jautā par represēto skaitu Smiltenes novadā. 

A.Kaupe norāda, ka šobrīd tie ir 145 cilvēki.  

A.Abrāmovs jautā, kādu atbalstu pašvaldība no savas puses varētu sniegt organizācijai. 

A.Kaupe uzskata, ka būtu nepieciešams lēmums, kurā nolemtu piešķirt pabalstu apvienībai 

katru gadu, lai tas nebūtu jālūdz.  

E.Avotiņš iesaka kopā ar Izglītības pārvaldi pārdomāt, kā iesaistī jauniešus Politiski represēto 

apvienības pasākumos.  

E.Labanovskis iesaka, ka Izglītības pārvalde varētu noziņot par šo jautājumu nākamajā 

Izglītības, kultūras un sporta jautājumu pastāvīgā komitejā.  

 

Antra Ķikute par Smiltenes baptistu draudzes zupas virtuvi. 

Zupas virtuve darbojas no 1.oktobra līdz 30.aprīlim. 

Iespēja zupu saņemt ir tikai līdzņemšanas porcijās.  

Šobrīd kapacitāte ir 30 cilvēki.  



 

 

Zupu pasniedz divas reizes nedēļā.  

Palīdz arī Samarieši, izvadājot ēdienu uz mājām personām, kurām nav iespējas nokļūt līdz 

izsniegšanas vietai. 

Galvenā klientu grupa ir vientuļie pensionāri.  

 

5. Aktuālās  informācijas 

 Ziņo Astrīda Harju, Inta Siliņa 

 

I. Siliņa ziņo par aktualitātēm no ikgadējās sarunas ar Veselības ministriju un Labklājības 

ministriju. 

 

Sēde slēgta plkst. 11.00 
 

Sēdi vadīja 

Komitejas priekšsēdētājs     Astrīda Harju 

Sēdi protokolēja                         Valda Pētersone  


